
 روزهای سخت زمستان 
در استان های شمالی

 توزیع شیر در 6630 
واحد آموزشی اصفهان

قطع دوباره گاز »سی ان جی« ها پس از چهار ماه تأخیر انجام می شود

ساری  روزهای سخت زمستانی با  قطع 
گاز از ســوی ترکمنستان، به دغدغه اصلی 
بسیاری از شــهروندان استان های شمالی 
تبدیل شــده است. با ورود ســامانه سرد 

بارشی طی روزهای جاری...

تغذیه  مســؤول  کارشــناس  اصفهان  
و نظارت بر توزیع شــیر مدارس اســتان 
اصفهان با رد شایعه قطع روند توزیع شیر 
در مدارس این استان گفت: بر اساس تقویم 

زمان بندی شده...
.......همین صفحه .......صفحه 2

»چهارشنبه سیاه اهواز« در تقویم  رسمی گنجانده شود
مشاور اقتصادی استاندار کردستان:

سهم استان ها در 
برنامه ششم توسعه 

کشور دیده نشد

.......صفحه 2

در گفت و گو با قدس مورد تأکید قرار گرفت

.......همین صفحه

در گفت و گو با قدس مورد تأکید قرار گرفت
 »چهارشنبه سیاه اهواز« 

در تقویم رسمی گنجانده شود
میهن- علیرضا لعل اکبری: امروز مصادف است با واقعه 
خونین »چهارشنبه ســیاه در اهواز«، روزی که مأموران 
رژیم شــاه  هموطنان اهوازی را که به شکرانه فرار شاه در 
خیابان ها و حسینیه اعظم این شهر جمع شده بودند، به 

گلوله بستند.
تاریخ به یاد دارد یک روز پس از خروج شــاه از کشــور 
برخی از نظامیان در اهواز به همراه تانک ها و ادوات نظامی 
از پادگان هــا به خیابان ها ریختند و به حمایت از شــاه 

پرداختند و خواستار بازگشت شاه بودند.
آنــان با ورود به خیابان هاي نادري، پهلوي، ســي متري، 
رضاشاه و هجوم به حسینیه اعظم و دانشگاه  جندي شاپور 
به ســوی مردم حمله کردند و در این حادثه ده ها نفر را 

کشته و زخمی کردند.
حادثه چهارشنبه سیاه اهواز جزء یکی از حوادث مهم و 

اثرگذار تاریخ انقلاب به شمار می رود.
به همین منظور آیت الله سید محمد علی موسوی جزایری 
امــام جمعه اهواز در خطبه های نماز جمعه گذشــته با 
یادآوری حادثه 27 دی سال 57 اهواز، این روز را به عنوان 

یک رویداد ملی معرفی کرد.
عضو مجلس خبرگان رهبری بــا تأکید بر اینکه حادثه 
»چهارشــنبه سیاه اهواز« باید در سطح کشور به صورت 
ملی گرامی داشته شود، گفته بود: »حادثه چهارشنبه سیاه 
اهواز در تاریخ انقلاب جمهوری اسلامی ایران روز مهم و 
اثرگذاری بود و براین اساس باید همه ساله گرامی داشته 
شــود.«در همین رابطه کارشناس اجرای مراسم شورای 
هماهنگی تبلیغات اســلامی خوزســتان در گفت و گو با 
خبرنگار ما می گوید: امام جمعه اهواز یادآوری شایسته ای 
کرد و بزرگداشــت چنین روز تاریخی از اهمیت بالایی 
برخوردار اســت.اقبال مهدوی می افزاید: بتازگی شورای 
فرهنگی عمومی اهواز در جلسه ای پیشنهاد گرامیداشت 
ســالگرد این روز را با عنوان »روز اهواز« به شورای عالی 
انقلاب فرهنگی داده است.وی اظهار می دارد: امید می رود 
این موضــوع پس از طی مراحل و صلاحدید مراجع ذی 

ربط مصوب شده و در تقویم رسمی کشور جای بگیرد.
وی تصریح می کند: شهرها و روستاهای کشور خاطرات 
زیادی را از دوران انقلاب اسلامی در سینه دارند و حادثه 
27 دی 57 اهواز در یاد و خاطره مردم این شهر هیچگاه 
فراموش نخواهد شد.وی حادثه »چهارشنبه سیاه اهواز« را 
حاصل مقاومت مردم این شهر عنوان می کند و می گوید: 
یادآوری هرساله چنین حادثه ای آثار ارزنده ای برای مردم 

و بخصوص جوانان این شهر به دنبال دارد.
اقبال مهدوی تصریح می کند: جوانان اهواز باید بدانند که 
پدران و مادرانشــان در دوران انقلاب چه جانفشانی ها و 
رشادت هایی از خود بجای گذاشتند تا نهال انقلاب به ثمر 
بنشیند.وی می افزاید: یاد آوری مقاومت ها و رشادت های 
مردم اهواز در دوران انقلاب و دفاع مقدس برای نسل نو از 

وظایف همگان است.
 کارشــناس اجرای مراسم شــورای هماهنگی تبلیغات 
اسلامی خوزستان خاطرنشان می کند: همزمان با سالروز 
حادثه »چهارشنبه ســیاه اهواز« مراسمی پیش از ظهر 
امروز)دوشنبه( در حسینه اعظم اهواز برپاست و از عموم 

برای حضور در این مراسم دعوت می شود.

 موردی از آنفلوانزای پرندگان 
در کردستان دیده نشد

ســنندج- خبرنگار قدس: مدیر کل دامپزشکی 
کردســتان اظهار کرد: درپی تلف شدن چند قطعه 
پرنــده مهاجر و بومــی در دریاچه زریــوار مریوان 
در روزهــای اخیر نمونه ها به مرکز ملی تشــخیص 
ارســال و نتایج حاصله از لحاظ بیماری آنفلوانزای 
فوق حاد پرندگان منفی اعلام شــده و خوشبختانه 
تاکنون موردی از این بیماری در اســتان مشاهده 

نشده است.
مجتبی ورمقانی در عین حال با اعلام اینکه پیشگیری 
از بیماری مستلزم رعایت دقیق توصیه های اداره کل 
دامپزشکی به ویژه ضوابط امنیت زیستی است، تأکید 
کــرد؛ در صورت رعایت نکردن آن خســارت جبران 

ناپذیری به صنعت طیور کشور وارد خواهد شد.
وی در همین راســتا توصیه کرد: شهروندان از خرید 
مرغ زنده و شــکار پرندگان خودداری و روســتاییان 
نســبت به محصور کردن طیور خــود به منظور قطع 

ارتباط طیور اهلی با وحشی اقدام کنند.

تمایل پاکستان به راه اندازی خط 
مسافربری دریایی بین بنادر کراچی 

و چابهار
ایرانشــهر - خبرنگار قدس: رئیس شــرکت ملی 
کشتیرانی پاکســتان برای راه اندازی خط مسافربری 
دریایی بین بنــدر کراچی و بندر چابهار در جمهوری 
اسلامی ایران با هدف تسهیل رفت و آمد مسافران دو 

کشور به ویژه زائران پاکستانی، ابراز تمایل کرد.
»عارف الهی« گفت: با راه اندازی این خط مسافربری، 
برای شــمار زیادی از اتباع پاکســتانی علاقه مند به 
زیــارت اماکن مقدس مشــهد مقــدس و قم، امکان 
مسافرت دریایی، ایمن و نســبتاً ارزان فراهم خواهد 

شد.

 رفع تصرف ملک موقوفه 
پس از 83 سال در درگز

قدس- درگز: رئیس اداره اوقاف شهرســتان درگز از 
رفع تصرف یک ملک موقوفه پس از 83 سال خبر داد.

 حجت الاســلام محمد ســاجدی گفت: موقوفه علی 
کاظمی شــامل یک باب منزل مســکونی با مساحت 

تقریبی 700 متر مربع رفع تصرف شد. 
وی با اشــاره به اینکه پیگیری قضایی این ملک ســه 
 سال به طول انجامید، اظهار داشت: این واحد مسکونی  
83 ســال در تصرف بوده و پس از طرح شــکایت از 
سوی اوقاف و پیگیری حقوقی منجربه صدور رأی در 

محاکم قضایی شد. 
وی هــدف از رفع تصرف این ملــک را احقاق حقوق 
موقوفه و بازگشــت ملک به وقفیت دانســت و عنوان 
کرد: درآمد حاصل از این موقوفه صرف ترویج فرهنگ 

قرآنی در شهرستان درگز خواهد شد.
گفتنی است، ارزش ملک مذکور 4 میلیارد ریال است 

و در خیابان رضوان 2 کوچه برزن قرار دارد.

اخبار کوتاه 

 قدس از روستایی کم برخوردار 
در یک قدمی مشهد گزارش می دهد

»شـایه« 
در سـایه 

فرامـوشی

سنندج  مشاور اقتصادی استاندار کردستان گفت: متأسفانه 
تاکنون در برنامه ریزی توســعه ملی هرگز اسمی از استان ها 
در این برنامه ها برده نشــده که طرح و پروژه ای را به استان ها 

اختصاص داده شود...

.......صفحه 2.......صفحه 4

سخت  روزهای  احمدی  حســین   - ساری 
زمســتانی با  قطع گاز از ســوی ترکمنستان، به 
دغدغه اصلی بســیاری از شــهروندان استان های 

شمالی تبدیل شده است.
با ورود ســامانه سرد بارشــی طی روزهای جاری 
به کشــور و برای جلوگیری از قطع گاز مشترکان 
خانگی، شــرکت گاز مازندران برای چندمین بار 
اقدام به قطع گاز »سی ان جی« ها کرد و رانندگان 

شمالی برای سوختگیری خودروهایشان با مشکل 
مواجه شدند.

در این رابطــه مدیرعامل شــرکت گاز مازندران 
می گوید: قطع گاز »سی ان جی« ها در پی برودت 
هوا و با هدف پیشگیری از افت فشار صورت گرفته 

است.
محمد اسماعیل ابراهیم زاده در گفت و گو با قدس 
توضیح می دهد: براساس دستورالعمل شرکت ملی 

گاز ایران و با هدف پیشگیری از افت احتمالی فشار، 
گاز 118جایگاه »ســی ان جی« استان مازندران 
و نیز  گاز جایگاه های »ســی ان جی« استان های 

گیلان و گلستان هم قطع شده است.

 احتمال افت فشار گاز وجود دارد
ابراهیم زاده با اشاره به اینکه پایداری گاز مشترکان 
خانگی اولویت اول ماست، ادامه می دهد: در روزهای 
اخیر سرما بیش از 11 استان کشور را تحت تأثیر 
قرار داد و احتمال افزایش مصرف و افت فشار گاز 
نیــز وجود دارد. مدیرعامل شــرکت گاز مازندران 
یادآور می شود: با قطع جریان گاز جایگاه های »سی 
ان جی« روزانه بیش از یک میلیون متر مکعب گاز 
به مشترکان خانگی اضافه شد.وی با بیان اینکه در 
حال حاضر کمبود گاز و افت فشار در هیچ یک از 
نقاط استان گزارش نشده است و فشار گاز مطلوب 
می باشــد، می گوید: مصرف روزانه مشترکان گاز 
خانگــی در مازندران 22 تا 26میلیون متر مکعب 
می باشد که با برودت هوا به 30میلیون متر مکعب 
هم می رسد.وی از قطع گاز صنایع در صورت لزوم 
هم خبر می دهد و می گوید: در صورت افت فشار، 

صنایع باید از سوخت جایگزین استفاده کنند.

 مردم صرفه جویی کنند
مدیرعامل شرکت گاز مازندران با اشاره به اینکه 
شــرکت گاز مازندران دومیلیون و 215هزار نفر 
مشترک دارد، از شهروندان می خواهد در مصرف 
صرفــه جویی کننــد تا دچار قطع گاز نشــویم.

ابراهیم زاده یادآور می شــود: سازمان هواشناسی 
مازندران پیش بینــی کرده که یک جبهه هوای 
ســرد بارشی اســتان را فرا می گیرد و نتیجه آن 
افزایش ابر، وزش شــدید باد و بارش باران است 
که در ارتفاعات بخصــوص در غرب مازندران به 
صورت بــرف خواهد بود و ایــن وضعیت تا روز 

سه شنبه ادامه دارد.
گفتنی اســت: شرکت ترکمن گاز که در سال های 
گذشته بخشی از گاز مورد نیاز استان های شمالی 
را تأمیــن می کرد از 12دی ماه امســال به صورت 
یکطرفه جریان گاز را قطع کرد و خواستار پرداخت 
طلب 1/8میلیارد دلاری خود شد که شرکت ملی 

گاز ایران تن به این خواسته نداد.
ضمنا رئیس جمهور در تابســتان امســال از قطع 
نشــدن گاز در استان های شمالی خبر داده بود که 
متأسفانه این وعده محقق نشد و شهروندان شمالی 

همچنان با اضطراب قطع گاز مواجه اند.

قطع دوباره گاز »سی ان جی« ها 

روزهای سخت زمستان در استان های شمالی

رشد 160درصدی رتبه های دورقمی استان 
سمنان در کنکور سراسری 

ســمنان - خبرنگار قدس: مدیرکل آموزش وپرورش سمنان 
با بیان اینکه اســتان رتبه دوم کشــور درکنکور سراسری را دارا 
می باشد، گفت: این استان در قبولی دانش آموزان در دانشگاه های 
روزانه و شبانه کنکور سراسری رتبه اول کشور را به خود اختصاص 
داده اســت.وی با اشاره به رشــد 17درصدی در کسب رتبه های 
زیر2000 کنکور سراسری خاطرنشان کرد: رتبه های برتر زیر 100 
کنکور سراسری توسط دانش آموزان استان سمنان امسال نسبت 

به سال گذشته 160درصد رشد داشته است. 

 برگزاری کارگاه آموزشی قنات سازی 
در زاهدان

ایرانشــهر - خبرنگار قدس: کارگاه آموزشــی قنات سازی 
وقنــات داری با حضور پروفســور عبدالکریم بهنیا پدر علم قنات 
ایــران، معاونین، مدیران وکارشناســان شــرکت آب منطقه ای 
سیســتان وبلوچستان برگزار شــد. در این کارگاه دو روزه در دو 
قســمت آموزشی و عملی در خصوص اهمیت قنات ها و ضرورت 
حفظ و نگهداری آنها به عنوان یک سامانه فنی و مهندسی بحث 
و تبادل نظر می شود.پروفسور بهنیا بیان داشت: 60 هزار قنات بر 
اثر کم توجهی به 34 هزار قنات رسیده است که 24 هزار قنات در 
حال حاضر فعال هستند که این قنات ها هم اکنون 17 درصد آب 

کشاورزی ایران را تأمین می کنند.

 نصب برچسب استاندارد 
بر روی نازل های سوخت در ایلام

ایلام- خبرنگار قدس: مدیرکل اســتاندارد استان ایلام گفت: 
تمامی نازل های سوخت مایع در سطح جایگاه های استان استاندارد 

هستند و الصاق برچسب استاندارد الزامی است.
مهناز همتی  افزود: بازرسان این اداره کل به صورت دوره ای و سه 
ماه یکبار جایگاه های توزیع سوخت در سطح استان را مورد بازدید 
قرار می دهند و در نهایت با نصب برچســب مخصوص، استاندارد 

بودن دستگاه را تأیید می کنند.

فرمانده انتظامی استان خبر داد:
افزایش جرایم رایانه ای در مازندران 

ساری - خبرنگار قدس: فرمانده انتظامی مازندران به افزایش 
جرائم رایانه ای در استان اشاره کرد و از کشف 78 درصد از این 

جرایم خبر داد.
سردارسید محمود میرفیضی با اشاره به اینکه امسال 968 پرونده 
جرائم رایانه  ای بررسی شد، افزود: پلیس به اقتدار نرم توجه داشته 
و رویکردش در پیشگیری از جرائم استفاده از ظرفیت های مردمی 

است.
وی بــه میزان جرایــم رایانه ای در مازندران اشــاره کرد و گفت: 
برداشت از حســاب 35 درصد، هتک حیثیت و نشر اکاذیب 28 
درصد، کلاهبرداری 10 درصد و هک ســایت و سامانه 8 درصد 

بوده است.

هوشمندسازی 200 کلاس درس در »دیر«
بوشهر- خبرنگار قدس: مدیر آموزش و پرورش دیر استان 
بوشــهر گفت: 200 کلاس درس در این شهرســتان هوشمند 

سازی شده است.
احمد عبدالله زاده افزود: هوشمند سازی هرکلاس درس 50 میلیون 

ریال هزینه داشته است.
وی اضافه کرد: هدف از طرح هوشــمند ســازی مدارس تدریس 
کتاب های درسی با تهیه محتوای آموزشی و استفاده از روش های 
نوین و فنــاوری اطلاعات بصورت ســمعی و بصری اســت.وی 
یادآورشد: 9 هزار دانش آموز در 370 کلاس درس در 85 مدرسه 

در شهرستان دیر مشغول به تحصیل هستند.

به دنبال واژگون شدن قایق در سواحل خزر
 گردشگرهای عمانی 

از غرق شدن نجات یافتند
رامسر - خبرنگار قدس: ســخنگوی مرکزمدیریت حوادث و 
فوریت های پزشکی مازندران اظهار کرد: به دنبال غرق شدن قایقی 
در منطقه تله کابین رامسر و افتادن 4 سرنشین آن در آب، مرکز 
پیــام اورژانس 115 غرب اســتان در جریان وقوع این حادثه قرار 

گرفت. 
ذکریا اشکپور با اشاره به اینکه دو نفر از غرق شدگان زن و شوهری 
اهل عمان و دو نفر دیگر ایرانی بودند، یادآور شد: خوشبختانه افراد 
غرق شده بدلیل داشتن جلیقه نجات توانستند از آب خارج شوند.

خبرگفت و گو
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 شیرازی ها امروز 
دست به دعا بر می دارند

مردم 
 فـارس  

در انـتظار 
بـاران

شیراز کاهش بیش از حد بارندگی در استان فارس 
این روزها همه را متحیر کرده و مردم متدین این استان، 
قرائت نماز باران در زمین های خاکی و تشنه شهرها و 

روستاها را در اولویت قرار داده اند.



شيرازى ها امروز دست به دعا بر مى دارند

مردم فارس  در انتظار بـاران
��ر

شيراز- محمد سليمانى مهر كاهش بيش 
از حد بارندگى در استان فارس اين روزها همه 
را متحير كرده و مردم متدين اين استان، قرائت 
نماز باران در زمين هاى خاكى و تشنه شهرها و 

روستاها را در اولويت قرار داده اند.
استان فارس با گذشت 25 روز از فصل زمستان 
هنوز طعم باران را نچشــيده است و همچنان 

چشم به آسمان دوخته  است.
نماز باران اين روزها در روســتاها و شهرهاى 
استان در حال قرائت است و مردم درخواست 
طلب باران دارند، امروز نيز نماز باران در صحن 

حرم مطهر شاهچراغ(ع) اقامه مى شود.
ســيدعلى اصغر دســتغيب نماينده مردم در 
مجلس خبــرگان رهبرى و توليت آســتان 
مقدس احمدى و محمدى در پيامى از مردم 
فارس براى اقامه نماز باران دعوت كرده است.

همچنين جامعه روحانيت شيراز در اطلاعيه اى 
اعلام كرده همگى چشــم بــه رحمت الهى 
دوخته ايم و دوشــنبه (امروز) در صحن حرم 

مطهر شاهچراغ(ع) نماز باران اقامه مى شود.
آمارهاى هواشناسى فارس حكايت از كاهش 83 
درصدى بارندگى نسبت به ميانگين بارندگى 
سال زراعى گذشته دارد و همه شهرهاى فارس 
در بارندگى و درصد تغييرات نســبت به سال 
گذشته داراى بيلان منفى هستند و اين بيلان 
منفى از 41 درصد ايزدخواســت آغاز و به 97 

درصد در شهر فراشبند مى رسد.
بيشترين بارش امسال در شهرستان سپيدان با 
92/7 ميلى متر بوده و اين در حالى است كه 
ســال گذشته تا يازده دى ماه 315 ميلى متر 
بوده است. همچنين در نى ريز با 5/2 ميلى متر 

باران شاهد كمترين بارش بوده ايم.
گزارش هاى آمارى از 27 ايســتگاه سنجش 
باران در فارس اين روزها حكايت تلخ و نااميدى 
براى مردم فارس به ويژه كشاورزان دارد و تنها 

آنان به انتظار لطف خدا نشسته اند.

  وضعيت سد درودزن بحرانى 
و در حالت قرمز قرار دارد

ســد درودزن نيز به عنوان منبع مهم تأمين 
آب آشــاميدنى، صنعت و كشاورزى فارس در 
سال گذشته 230/5 بارش باران تجربه كرده 
بود، اما اين بارش در سال 95 به 30/6 كاهش 
يافته است.اســتاندار فــارس مى گويد: بايد با 
برنامه ريزى با بحران آب مقابله كرد.وى اظهار 
مى دارد: امروز وضع ســد درودزن كه تأمين 
كننده آب شهر به شــيراز و چند شهرستان 

ديگر است بحرانى و در حالت قرمز قرار دارد.
افشــانى مى افزايد: به دليل كمبود بارش ها 
در فارس با شــرايط دشوار و بحرانى روبه رو 
هســتيم و بايد با برنامه ريزى دقيق تلاش 
كرد كه تابســتان با كمترين قطعى و بحران 

آب سپرى كنيم.
وى از مســؤولان خواســت تأمين آب شرب 

روستاها و شهرها را در اولويت قرار دهند.
وى با اشــاره به تشــكيل شــوراى عالى آب 

خاطرنشان مى كند: اين اقدام ها در بلندمدت 
براى تأمين آب مؤثر است، اما در كوتاه مدت 

بايد با برنامه ريزى با بحران آب مقابله كرد.
امروز وضعيت ســطح آب در سدهاى فارس و 
بويژه ســد درودزن مردم را نگران كرده و هر 
روز در مطالــب گوناگونى پيام هايى مبنى بر 
جيره بندى آب در كلانشهر شيراز عنوان شده، 
طورى كه روابط عمومى آب منطقه اى فارس 

در اين زمينه واكنش نشان داد.
محمدرضا ارجمندى مسؤول روابط عمومى آب 

منطقه اى فــارس مى افزايد: 
تمهيــدات ويژه براى تأمين 
آب شــيراز و ديگر مناطق 
گيرى  بهره  فارس  اســتان 
كرده ايم و نشست هاى مداوم 
با مديران عامل شركت هاى 
آب و فاضلاب استان و شيراز 
در اين زمينه برگزار شده و 
بــا اولويــت دادن به تأمين 
تمهيدات  آب شرب شهرها 
لازم انديشيده شده است و 
موضوع جيــره بندى آب يا 
قطع آب در شــيراز يا ديگر 
شهرســتان هاى فــارس در 

دستور كار نبوده است.
محققان و پژوهشــگران دانشگاه شيراز نيز از 
وضعيت موجود كاهش باران در فارس نگرانند 
و معتقدند با وضعيت بوجود آمده، تابســتان 

بسيار سختى پيش روى فارس است.
آن ها بر اين باورند كه بايد با برنامه ريزى علمى 
آب در فارس مديريت و با راهكارهايى مناسب 

در مصرف آن صرفه جويى كرد.
از طرفى بحران خشكسالى سبب شده شمارى 
از روســتاهاى فارس خالى از سكنه شوند كه 

افزون بر صدمه به بخش كشــاورزى، موجب 
مشكل حاشيه نشــينى در اطراف شهرها نيز 
شده است، كه اگر براى اين مشكل تمهيداتى 
انجام نگيرد، ده ها مشكل اجتماعى، بهداشتى و 

بيكارى به وجود خواهد آمد.
در اين خصوص عضو هيأت علمى دانشــگاه 
شيراز مى گويد: ما پيشنهاد داده ايم منطقه اى 
روستايى در فارس به صورت پايلوت براى انجام 

مطالعات خشكسالى اختصاص يابد.
دكتر تــورج هنر مى افزايد: بارهــا از متوليان 
خواســته ايم منطقه اى را به 
شكل پايلوت در اختيار مركز 
مطالعات خشكســالى  ملى 
قرار دهند كه كارشناســان 
در حوزه هــاى آب، خاك و 
زراعــت در آن كار كننــد و 
در رابطه با خشكســالى، راه 
حلهاى كاربردى ارايه دهند، 
اختصــاص ايــن منطقه در 

استان ضرورى است.
ايــن عضــو هيــأت علمى 
دانشگاه شيراز ادامه مى دهد: 
در حالــى كــه شــمارى از 
روســتاهاى اســتان فارس 
به دليل خشكســالى خالى 
از سكنه شــده اند و برخى روش هاى موجود 
در حوزه هاى مربوط بايد تغيير يابد، متوليان 

چندان به اين مطالعات اهميت نمى دهند.
دكتر هنــر گفت: در حــال حاضر اگرچه 
پژوهشــكده مطالعات خشكسالى دانشگاه 
شــيراز فعال اســت، اما هيچ نــوع بودجه 
جارى براى انجام پروژه هاى مصوب نداريم 
و توجه به اين مســأله از ســوى مسؤولان 
كشورى و استانى ضرورى است. وى ادامه 

مى دهــد: با وجــود مشــكلات بودجه اى، 
پروژه هايــى در زمينه هــاى كــم آبيارى 
و افزايــش بهــره ورى آب در ايــن مركز 

مطالعاتى در حال انجام است.

 مطالعات خشكسالى تشنه اعتبارات
بــه گفته دكتر هنر، در حــال حاضر هزينه 
پروژه هاى فعال ما در اين مركز با بودجه هاى 
متفرقه تأمين مى شــود.برخى پروژه ها هم 
به دليل مشــكلات موجــود در قالب پايان 
نامه هاى دانشجويى مقاطع كارشناسى ارشد 
و دكترى به سرانجام مى رسد. وى مى افزايد: 
در حالى كه سالانه به حداقل 500 ميليون 
تومان اعتبار براى انجام تحقيقات كاربردى 
در ايــن مركــز پژوهشــى نياز داريــم، اما 
متأســفانه همچنان هيچ رديف بودجه اى به 
اين پژوهشــكده تعلق نگرفته و اين مسأله 

سبب نگرانى اساتيد شده است.
وى يادآور مى شــود: طرح هاى جامعى توسط 
دكتر سپاســخواه رئيس مركز ملى مطالعات 
خشكســالى دانشگاه شــيراز ارايه شده و در 
ايــن مركز در حال انجام اســت به طورى كه 
كاشت محصولات كشاورزى پردرآمد كه نياز 
بــه آبيارى كمى دارد از جملــه زعفران براى 
كشــاورزان منطقه (درودزن) شــروع شده و 
روش هاى مختلف تغيير روش كاشت را در اين 
پژوهشكده مطالعات خشكسالى اجرا كرده ايم.

دكتر هنر مى افزايد: اعتقــاد داريم كه الگوى 
كشــت در منطقه بايد تغيير اساســى يابد و 
از مهاجرت روســتاييان جلوگيرى شود، زيرا 
برخى روستاها از جمله منطقه كربال به دليل 
خشكسالى، خالى از سكنه شده و بيش از وضع 
موجود بايد به راهكارهاى علمى و عملى براى 

مقابله با خشكسالى اهميت داد.

صرفه جويى 500 ميليون متر مكعبى 
آب با شخم زمستانه در گيلان

رشــت- خبرنگارقدس: مديرعامل شركت سهامى آب 
منطقه اى گيــلان گفت: صرفه جويــى 500 ميليون متر 
مكعبى آب با شخم زمستانه در شاليزارهاى استان تحقق 

پيدا مى كند.
كاظم لطفى با اشــاره به وجود 238 هزار هكتار شــاليزار 
در گيلان اظهار كــرد: 180 هزار هكتار از اين اراضى زير 

پوشش شبكه آبيارى و زهكشى سد سفيدرود است.
وى ادامه داد: اگر بتوانيم شــخم زمســتانه را با آب هاى 
موجود بدون استفاده از آب ســد سفيدرود انجام دهيم، 
حــدود 300 ميليون متر مكعــب صرفه جويى در مصرف 

آب داريم. 

مشاور اقتصادى استاندار كردستان:
سهم استان ها در برنامه ششم توسعه 

كشور ديده نشد
ســنندج- خبرنگار قدس: مشــاور اقتصادى اســتاندار 
كردســتان گفت: متأســفانه تاكنون در برنامه ريزى توسعه 
ملى هرگز اســمى از اســتان ها در اين برنامه ها برده نشده 
كه طرح و پروژه اى به اســتان ها اختصاص داده شود.«بايزيد 
مردوخى» افزود: مســايل گوناگون استان كردستان در تمام 
زمينه ها در قالب برنامه ششم توسعه را بررسى كرديم و اميد 
است كه بتوانيم از هم انديشى هاى در استان در بعد توسعه، 
خواســته هاى مردم را به طرح و سياســت تبديل كنيم.وى 
تصريح كرد: براساس اجراى برنامه ششم توسعه در هر سال 
به 720 هزار ميليارد تومان اعتبار نياز دارد و درســت است 
كه چند ماه به عمر دولت يازدهم باقى مانده است، اما با اين 
برنامه حتى اگر چهار سال ديگر هم در دوره بعد وقت داشته 
باشد، نمى تواند كارى از پيش ببرد و ما در برنامه ششم توسعه 

چيزى را پيدا نخواهيم كرد.

بهره بردارى از 3واحد 
صنايع كشاورزي در سمنان

مدير صنايع كشــاورزى  ســمنان - خبرنگار قدس: 
ســازمان جهاد كشــاورزى استان ســمنان گفت: در ماه 
گذشــته براى بهره بردارى از 3 واحد صنايع كشــاورزى 

بيش از 58 ميليارد ريال سرمايه گذارى شده است. 
رحمت اله كاشــى افزود: اين واحدهــاى فرآورى بخش 
كشــاورزى در حوزه زراعى به بهره بردارى رسيده و براى 

25 نفر شغل ايجاد شده است.

سالانه 30 تن نمد 
در چهارمحال و بختيارى توليد مى شود

شــهركرد- خبرنگار قدس: مديركل ميراث فرهنگى، 
صنايع دستى و گردشگرى چهارمحال و بختيارى با اشاره 
به ارزآورى محصولات نمدى اين استان گفت: امسال 250 

هزار دلار محصولات نمدى صادر شده است.
بهمن عســگرى ســوادجانى كــه در نخســتين همايش 
هم انديشى نمد در استان  سخن مى گفت، اظهار داشت: 
اين همايش با محوريت آســيب شناسى نمد چهارمحال 
وبختيارى و با موضوعات برندسازى، بازاريابى، بسته بندى 
صنايع دستى، خلاقيت و كارآفرينى در استان برگزار شده 

است.
وى با تأكيد بر اينكه بايد از ظرفيت صنايع دســتى براى 
توسعه اســتان ها استفاده كرد، افزود: متأسفانه كتاب هاى 
علمى چاپ شــده در بخش صنايع دستى در كشور اندك 

هستند.

ثبت سياه چادر بافى لرستان 
در فهرست آثار ناملموس ملى 

خرم آباد: مديركل ميراث فرهنگى، صنايع دستى و 
گردشگرى لرستان گفت: سياه چادر بافى لرستان در 
فهرست آثار ناملموس ملى كشــور ثبت شد.سليمانى بيان 
داشــت: سياه چادر مسكن عشاير استان لرستان است كه از 
موى بز و توســط زنان عشــاير بافته مى شــود و با توجه به 
شرايط آب و هوايى و اقليمى استان داراى اهميت و جايگاه 

ويژه اى است.

يك مسؤول:
درآمد موقوفات براساس نيت واقفان 

هزينه مى شود
رشت- خبرنگار قدس: معاون فرهنگي و اجتماعي اوقاف و 
امور خيريه گيلان گفت: با راه اندازى سامانه موقوفات، درآمد 
موقوفات براســاس نيت واقفان هزينه مى شود.محمد قاسم 
پور افزود: با اجراى اين طرح، قابليت كنترل، نظارت، گزارش 
گيرى، اطلاع رســانى و بهره ورى از ظرفيت بالقوه و بالفعل 
موقوفات فراهم و نقشه جغرافياى اين نيت ها نيز ترسيم شده 
و براساس فراوانى نيت ها، موضوع بندى نيت ها نيز اجرا شده 
است.به گفته وى طرح هاى پيوند آسمانى(ازدواج جوانان)، 
مهر تندرستى (حمايت و درمان بيماران نيازمند)، دست هاى 
مهربانى (كمك بــه فقرا و نيازمنــدان) و مهر تحصيلى از 
مهمترين طرح هاست كه در استان گيلان اجرايى شده است.

دامپزشكى در اعلام علل مرگ «قو»ها 
تعلل مى كند

سارى - خبرنگار قدس: پس از اعلام دامپزشكى مازندران 
مبنى بر وجود آنفلوانزاى پرندگان در اســتان، شاهد مرگ 
شــمارى از پرندگان از جمله «قو»هاى فريادكش بوديم كه 
هنوز نتايج چرايى مرگ شان از سوى دامپزشكى اعلام نشده 
است. در اين رابطه فرمانده يگان حفاظت از محيط زيست 
مازندران در گفت وگوى اختصاصى به قدس گفت: متأسفانه 
دامپزشــكى در رابطه با اعلام مرگ قوهاى مهاجر در غرب 

مازندران تعلل مى كند.
مسلم آهنگرى به مرگ بيش 20 قطعه از قوهاى فريادكش 
در تالاب هاى فريدونكنار و سرخرود اشاره كرد و افزود: لاشه 
قوهاى تلف شده به دامپزشــكى ارسال شد ولى متأسفانه 

خبرى از علت مرگ آن ها به دست مان نرسيده است.
وى از مرگ شمارى كبوتر در سارى خبر داد و گفت: مرگ 

كبوتران بر اثر سموم كشاورزى اعلام شده است.
فرمانده يگان حفاظت از محيط زيســت مازندران با اشاره 
به اينكه 8 هزار قطعه قــو در آب بندان هاى مازندران فرود 
آمدند، يادآور شد: اين دهمين سال حضور قوها در مازندران 

بوده و امسال جمعيت خوبى را شاهد هستيم.
آهنگرى يادآور شد: اين قوها 2 تا 3 ماه در مازندران حضور 

دارند و براى زادآورى به مناطق سيبرى باز مى گردند.

يك دوستدار محيط زيست:
خشكسالى هاى اصفهان 

ناشى از بى مديريتى است

اصفهان : دبير انجمن دوســتداران ميراث  طبيعى 
ورزنه گفت: در هر نوع خشكسالى اصفهان بيش از 
طبيعت بى مديريتى دخيل بوده اســت زيرا سال هاســت 
كارگروه هاى احيا و نجــات زاينده رود و گاوخونى به نتيجه 
نرسيده است.خليلى ورزنه با اشاره به اينكه خسارت ناشى از 
بى توجهى به نقش طبيعى تالاب ها در اعتدال هواى محيط 
زيست و اهميت ندادن به احياى تالاب هايى مانند گاوخونى 
با هيچ هزينه اى قابل جبران نخواهد بود، اظهار داشــت: در 
اين منطقه آثار تاريخى از آغاز زندگى اجتماعى بشر از پنج 
هزار ســال پيش يافت شده و انسان ها به دليل آب شيرين 
دايمى گاوخونى و مراتع سرسبز اطراف آن، در اين منطقه به 
دور يكديگر جمع شــده و به كشاورزى پرداختند، اما امروز 
محيط مهربانى كه انســان ها را به دور يكديگر گرد آورد با 

سياسى بازى و بى توجهى مفرط در حال نابودى است.

جاده كرج- چالوس با محدوديت هاى 
ترافيكى روبروست

 كرج: مديــر راهدارى اداره راهدارى و حمل و نقل 
جاده اى اســتان البرز اعلام كرد: به ســبب اجراى 
پروژه عمرانى در جاده كرج- چالوس ســاعت 21 شــنبه 

مسدود شد.
عباس صفرى اظهار كرد: فــاز اول اجراى عمليات عمرانى 
ايمن ســازى تونل امير كبيرپروژه اى است كه اكنون آغاز 
شــده و تا پايان ســال جارى ادامه خواهد داشت.وى ادامه 
داد:به همين منظور روزهاى شــنبه تا سه شنبه هر هفته از 
ساعت 21 الى 5:30 بامداد روز جاده كرج- چالوس مسدود 

مى شود.
اين مسؤول خاطرنشان كرد:ايمن سازى محور كرج-چالوس،  
در طول روز همزمان با عبورو مرور خودروها انجام مى شود.

محوركرج-چالــوس بــه مســافت 160 كيلومتــر يكى از 
مسير هاى كوهستانى و پر تردد كشوراست.

قدس: فروش سرطان به كشاورزان كشف رود
نيش و نوش: كشــاورزان هم ســرطان رو تزريق ميكنن به 

سبزيجات و ميفروشن به مشهدى ها!
قدس:: معرفى توانمندى هاى مشــهد با اســتفاده از ظرفيت 

هنرمندان
نيش و نوش:  يعنى هنرمندا «اليت»، «كشف رود» و «پديده» 

رو به مردم ايران معرفى كنن!
قــدس: دعــوت از ميهمانان رخــداد فرهنگى گردشــگرى 

«مشهد2017» به طرقبه شانديز
نيش و نوش:  اگه مهمون ها وضعيت پديده شانديز و ترافيك 
طرقبه رو ببينن، رخداد فرهنگى تبديل به فاجعه انسانى ميشه!

قدس:: طلســم بهره بردارى از بيمارستان اكبر در دستان وزير 
بهداشت

نيش و نوش:  وزير هم ميگه من ابطال سحر و شكستن طلسم 
بلد نيستم؛ به وزير بعدى بگين!

قدس: انهدام باند حرفه اى سارقان كبوتر در فريمان
نيش و نوش:  از اين باند چندين جين شلوار كردى مخصوص 

چرخوندن در هوا كشف و ضبط شد!
قدس: ضرورت استقرار پليس راه در طرقبه و شانديز

نيش و نوش: البته با هدف افزايش دريافتى هاى جرايم رانندگى!

��ش و �وش
سعيد ترشيزى

یک ��� یک ��ر

اصفهان- خبرنگار قدس  كارشناس مسؤول تغذيه و نظارت بر توزيع شير مدارس 
استان اصفهان با رد شايعه قطع روند توزيع شير در مدارس اين استان گفت: بر اساس 
تقويم زمان بندى شــده، توزيع شــير رايگان در 6630 واحد آموزشى براى 886 هزار 
دانش آموز و همكاران فرهنگى شاغل در مدارس از ابتداى بهمن ماه 95 انجام مى شود.

بر پايه اين خبر، اجراى طرح توزيع شير رايگان مدارس در كشور ابتدا از سال 79 و با زير 
پوشش قرار دادن 10 هزار دانش آموز با هدف كاهش سوء تغذيه و فقر، افزايش سلامت 
و رشــد جامعه، افزايش توان فيزيكى و فكرى دانش آموزان و داشتن جامعه اى سالم، 
افزايش بهداشت و كاهش هزينه هاى درمان، اصلاح الگوى مصرف و افزايش مصرف شير 

و لبنيات اجرا مى شود.
«رمضان همت» در پاســخ به پرسش خبرنگار ما درباره دليل تأخير 4 ماهه در توزيع 
شــير در مدارس استان اصفهان، ضمن رد شايعه قطع روند توزيع شير در مدارس اين 
اســتان اظهار كرد: تأخير در توزيع شــير به دليل تأمين نشدن اعتبار از سوى وزارت 

آموزش و پرورش بود.
وى اضافه كرد: مشــكلاتي بر سر توزيع شــير مدارس وجود داشت كه اين مشكلات 
برطرف شــده و با ابلاغ دستورالعمل و شــيوه نامه اى كه در تاريخ 15 دى ماه از سوى 
وزارت آموزش و پرورش به دست ما رسيده، آمادگي داريم كه تا چند روز آينده با فراهم 

كردن مقدمات كار و هماهنگي هاي لازم با توليدكنندگان، توزيع شير را از ابتداى بهمن 
ماه آغاز كنيم.

وى ادامه داد: اداره  كل آموزش  و پرورش توزيع شير را در همه روزهاي هفته از ابتداي 
بهمن ماه در همه مدارس استان اعم از دولتي و غيرانتفاعي  آغاز و تا 24 اسفندماه قسمت 

اعظم اين توزيع انجام مي شود كه اميدواريم تأخير اين 4 ماه جبران  شود.

پس از چهار ماه تأخير انجام مى شود

توزيع شير در 6630 واحد آموزشى اصفهان
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درخشش خبرنگار قدس در «نخستين 
جشنواره سراسرى زن و رسانه» 

سارى - خبرنگار قدس: «حسين احمدى» خبرنگار روزنامه 
قدس توانست رتبه ســوم بخش تيتر «نخستين جشنواره 
سراسرى زن، خانواده و رسانه» كه توسط معاونت امور زنان 

و خانواده رياست جمهورى برگزار شده بود، را كسب كند.
«احمدى» در گزارشى، تلاش بانوان كارگر در باغ هاى شمال، 
با تيتر «زنانى كه مردانه از زمستان عبور مى كنند» به رشته 
تحرير درآورد و تنديس و لوح تقدير جشــنواره را از آن خود 
كرد. همچنين مهدى آيينى خبرنگار روزنامه جام جم با تيتر 
«جمع خانواده ها جمع نيســت» حائز رتبه دوم شد و هيأت 

داوران تيترى را شايسته رتبه نخست ندانستند.

نخستين كتابخانه رفرنس آموزشى 
در نيكشهر راه اندازى شد

نيكشهر - خبرنگار قدس: كتابخانه «محمد بلوچ  زهى»، 
كتابخانه شماره 12 مهر گيتى در نيكشهر افتتاح شد.

اين كتابخانه كه نخستين كتابخانه رفرنس آموزشى و كمك 
آموزشى سيستان و بلوچستان است، شامل 3500 جلد كتاب 
علمى، داســتانى، مرجع و كمك آموزشــى و يك سرى 16 

جلدى فرهنگ نامه كودكان و نوجوانان است.

استقرار يگان ويژه، تخصيص يك 
دستگاه چرخبال و ساخت دو پاسگاه 

انتظامى در ايرانشهر 
ايرانشهر - خبرنگارقدس: با توجه به ضرورت ارتقاى امنيت 
اجتماعى در ايرانشهر و با پيگيرى هاى دكتر امينى فرد نماينده 
منطقه در مجلس شــوراى اســلامى، طى نشستى مقرر شد 
مقدمات استقرار يگان ويژه براى برخورد با عوامل ناامنى منجمله 
دارندگان سلاح هاى غيرمجاز در شهرستان در اسرع وقت فراهم 
و يك دســتگاه چرخبال براى سرعت بخشى به مأموريت هاى 
پليســى در برخورد با مخلان ناامنى در ايرانشهر مستقر شود.
در ادامه اين جلسه نسبت به استقرار پاسگاه در چاه جمال و نيز 
در مسير جاده ابتر به مهرستان به منظور ارتقاى شاخص هاى 
امنيتى و پوشش خلأهاى امنيتى اين مناطق تصميم گيرى شد. 

اقدام تحسين برانگيز يك نيكوكار 
در «ارژن» فارس

شيراز: بخشدار ارژن از حركت زيباى يك خير در 
روستاى پســكوهك اين بخش در راستاى حفظ 
محيط  زيست خبر داد و گفت: خيرى به نام بيژن ابنوى زاده 
با نيت تميز نگه داشــتن محيط  زيست و فرهنگ سازى در 
روستاى پسكوهك بخش ارژن دست به يك حركت زيباى 
انسانى زده و با هزينه شخصى براى حدود 80 خانوار اين 
روستا با تهيه سطل زباله و تحويل آن به مردم، همگان را 
به رعايت نظافت و تميز نگه داشتن محيط تشويق مى كند.
فضلى نيــا افزود:اين فرد خلاق با ســاخت يك ســكوى 
سيمانى زباله در هر كوچه، به مردم اين امكان را داده كه 
زباله هاى روزانه خــود را در اين محل بريزند تا منظره اى 

ناخوشايند به وجود نيايد.
همچنين تهيه اســب با يك ارابــه يدك كش و يك وانت 
نيســان آبى كه روزانه به وســيله آن زباله ها جمع آورى و 
در محل ويژه ريخته مى شــود، از تلاش هاى اين نيكوكار 

محيط زيست است.

اخبار كوتاه



همراهی مردم و تلاش مسؤولان استان البرز نتیجه داد

زیرگذر محتشم کاشانی)مهرویلا( بزرگترین تونل شهری پس از »نیایش«
خبر

کرج / اباصلت عابد   زیرگذر محتشم کاشانی 
)مهر ویلا( پس از تونل نیایش تهران، بزرگترین 
تونل شهری است و غیر از آن در شهرهای کشور 
پلی به این عظمت و بزرگی ساخته نشده است 
که این یک شــاخص و ارزش مهم و ارزشمند 

برای کلانشهر کرج به شمار می آید.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: ساخت و 
بهره برداری از پروژه محتشم کاشانی در شرایط 
روز جامعــه را نمونه بــارزی ازعمل به اقتصاد 
مقاومتی دانست و افزود:عمل به فرمایشات مقام 
معظم رهبری در همه امور شــهری به ویژه در 
امر اجرای پروژه های عمرانی شهر که با موضوع 
مهم اقتصادی در ارتباط اســت برای مجموعه 
مدیریت شــهری کرج اعم از شورای اسلامی 

شهر و شهرداری اولویت دارد.
دادگو با اشــاره به تحریم هــا و وضع اقتصادی 
موجود، که همه کشور را در بر دارد و کرج نیز از 
این امر مستثنی نیست، عنوان کرد: افتتاح پروژه 
بزرگ محتشم کاشــانی )مهرویلا( نمونه ای از 
انسجام، همکاری، تعامل و تأکید مدیران شهری 
و اســتانی کرج به رعایت و عمل به مؤلفه های 

اقتصاد مقاومتی است.

  مدیریت شهری کرج در مسیر رسیدن به 
قدرت عمرانی

رئیس شورای اسلامی شــهر کرج در ادامه از 
اجرای طرح های بزرگتری از جمله احیای باغ 
سیب، ساخت کمربند شمالی و انتقال ترافیک 
از اتوبان فعلی به مسیر شمال شرقی این مسیر 
کمربندی خبــرداد و گفت: مجموعه مدیریت 
شــهری کرج در تلاش است تا با برنامه ریزی و 
اجرای طرح های کارآمد در مســیر رسیدن به 
قــدرت عمرانی قدم بردارد. این عضو شــورای 
شهر کرج، اجرای پروژه قطار شهری را از دیگر 
پروژه های در دست ســاخت مجموعه شورا و 
شــهرداری کرج نام برد و افزود: این پروژه مهم 
نیز با تلاش مســؤولان ارشــد در آینده ای نه 

چندان دور به بهره برداری خواهد رسید.
دادگــو ادامه داد: توجه به بافت های فرســوده و 
احیای این ســازه های ناکارآمــد از دغدغه های 
جدی و مهم مســؤولان شــهری کرج اســت. 
همچنین بر اســاس اهمیت موضوع بافت های 
فرسوده، مجموعه مدیریت شهری ساماندهی این 
موضوع مهم را در اولویت وظایف و عملکرد های 
خود دارد، ضمن آنکه این مجموعه در بحث حمل 
و نقل و مسایل فرهنگی نیز اهتمام ویژه ای دارد.

دادگو ساخت تقاطع ها را از برنامه و سیاست های 
آینده مدیریت شــهری کرج خوانــد و افزود: 
ساخت تقاطع ها در شهر کرج با توجه به افزایش 
جمعیت و افزایش روزافزون ترافیک ادامه دارد.

وی اضافه کرد: مشارکت با بخش خصوصی از اهداف 
مهم مجموعه شهرداری و شورا به شمار می رود و 
سیاســت این نهاد در این راستا ایجاد درآمدهای 
پایدار است. دادگو در ادامه اظهار امیدواری کرد: تا 
پایان دوره چهارم فعالیت شورای اسلامی شهر کرج 

اقدام های در دست این نهاد تحقق یابد.

  تحقق مدیریت اقتصادی  در پروژه های 
شهری کرج

شــهردار کرج از هزینه کرد و پیش بینی هزار 
و 900میلیارد تومان اعتبار به منظور ســاخت 
پروژه هــای عمرانی و همچنیــن طرح های در 

دست اقدام این کلانشهر خبرداد.

علی ترکاشوند که در آیین افتتاح ابر پروژه محتشم 
کاشــانی و در جمع مسؤولان کشوری، استانی و 
شــهری، همچنین اصحاب رســانه و شهروندان 
سخن می گفت به اهمیت اجرای طرح های عمرانی 
با هدف تقویت زیرساخت های شهری اشاره کرد و 
افزود: با اهتمام ویژه مســؤولان و مدیران شهری 

و استانی شــاهد بروز تحولات 
چشــمگیری در حوزه عمرانی 
شــهر کرج هســتیم و افتتاح 
این  مصداق  عمرانی  پروژه های 
مهم اســت. مجموعه مدیریت 
شــهری کرج با توجه به شعار 
سال و بنا به فرموده مقام معظم 
رهبری مبنی بر تحقق اقتصاد 
به  اهمیت  همچنین  مقاومتی، 
موضوع عمران و آبادانی شــهر، 
ســال 95 را سال شــکوفایی 
عمرانی نامید و برای رســیدن 
بــه این مهم نیــز تاکنون هزار 
بودجه  تومــان  و 900میلیارد 
پیش بینی کرده اســت؛ افتتاح 
و بهره برداری از زیرگذرمحتشم 
کاشــانی بــا صــرف بودجــه 
500میلیارد تومانی نیز حاکی از 

تحقق این مهم است.
ترکاشوند با اشــاره به وضعیت اقتصادی کشور 
عنوان کرد: علی رغم رکــود موجود، مدیریت 
شهری کرج توانسته است با همکاری نهادهای 
اســتانی و شــهری اجرای پروژه های عمرانی و 
خدماتی را در دســتور کار خــود قرار دهد که 
افتتاح تقاطع های غیرهمسطح شهدای حصارک 
از جمله آن ها می باشد؛ افزون بر پروژه های افتتاح 
شــده تا پایان سال نیز چند پروژه عظیم دیگر 
تحویل شهروندان »ایران کوچک« می شود. این 
مســؤول با بیان اینکه زیرگذر محتشم کاشانی 
یک ســال زودتر از موعد مقــرر به بهره برداری 
رسید و برای اجرایی شــدن آن جابجایی های 
عظیم تأسیسات شــهری صورت گرفت، افزود: 
همچنین خط 5 قطار شــهری کرج نیز در این 

محل در حال راه اندازی می باشد.
شهردار کرج با تأکید بر ضرورت مدیریت اقتصادی 
بر پروژه های شــهری خاطرنشان کرد: این پروژه 
ملی با توجه به سیاســت های اقتصادی مدیریت 
شــهری کرج و بر اســاس هزینه کرد 40 درصد 
بودجه نقدی و بقیه غیرنقدی به اجرا درآمده است.

این مسؤول ارشد شهری یادآور شد: مقرر شده 
است با همکاری سایر نهادها با مجموعه مدیریت 
شهری کرج روگذری از سمت تقاطع محتشم 
کاشانی به سمت مهرشهر و پس از آن فرودگاه 
پیام ساخته شود که این بزرگراه اصلی ترین راه 
ورود به شــهر شده و پیش بینی ها حاکی از آن 
است که این مهم تا 6 ماه آینده محقق می شود.
ترکاشــوند در ادامه گفت: مدیریت شــهری کرج 
افزون بر برطرف ساختن مشکلات در عرصه حمل 
و نقل ترافیکی برای تلطیف هوای این کلانشهر نیز 
برنامه های منســجمی را در نظر گرفته است که 
بهره بــرداری از 500 هکتار جنگلکاری در اراضی 
شمال غرب شهر واقع در محدوده باغستان از جمله 
آن می باشد و تا پایان اسفندماه نیز ساخته می شود.

  تعامل، اصلی ترین شاخصه پروژه های 
عمرانی در کرج

نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی، 

ایجاد وحــدت میان مســؤولان را اصلی ترین 
شاخصه پروژه های عمرانی در کرج دانست.

اکبریان بابیــان اینکه امروز یکی از بزرگ ترین 
طرح های عمرانی ایران کوچک به بهره برداری 
می رســد، اظهــار داشــت: زمــان اختلافات 
سپری شده و باید به فکر خدمت به مردم باشیم.
وی با تأکید بر لزوم پاسداری 
از خون پاک شــهیدان انقلاب 
اسلامی و شهدای هشت سال 
دفــاع مقدس، افــزود: باید به 
فکر ایجاد اشتغال برای مردم 
باشیم. به بهره برداری رسیدن 
ایــن پروژه ریســک بزرگی از 
سوی مدیریت شهری محسوب 

می شود.
دوره چهارم  مســؤول،  ایــن 
شورای اســلامی شهر را دوره 
شکوفایی مدیریت شهری کرج 
در هماهنگی در اجرای پروژه ها 
ذکر و عنــوان کرد: خدمت به 
مسؤولان  اصلی  اولویت  مردم 

شهری است. 
عمرانی  اقدام های  اجرای  وی، 
از  کلان در کــرج را نشــان 
توانمنــدی مدیــران مربوطه 
خواند و افزود: اســتفاده بجــا از توانمندی ها 
موجب پیشرفت کلانشهر کرج در حوزه عمران 

شده است.
نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی 
اضافه کــرد: در واقع اجــرای اقدام های کلان، 
بازخورد برنامه ریزی مطلوب و ایجاد تعامل بین 

مدیران و مردم می باشد.
اکبریان افزود: خدمت به مردم باید در دســتور 
کار همگان قــرار گیرد، در غیر این صورت اگر 
دنبال مال  اندوزی باشیم مردم با ما عهد و پیمان 

نخواهند بست.

  اجرای اقدام های عمرانی رضایت مردم 
را به دنبال دارد

اســتاندار البرز با تأکید بر ضرورت تعامل میان 
دستگاه های اجرایی، اقدام های مدیریت شهری 
کــرج را مطلوب ارزیابی کــرد و با بیان اینکه 
امروز شــاهد بهره برداری از یک پروژه بزرگ به 
همت مدیریت شهری و همراهی و هماهنگی 
با دیگر نهادهای مربوطه هستیم، گفت: اجرای 
اقدام های عمرانی در سطح بین المللی رضایت 

مردم را به دنبال دارد.
سید حمید طهایی ضمن تقدیر از همکاری برخی 
از نهادها در اجرای پروژه مهرویلا و حضور واعظی 
به عنوان نماینده ستاد اقتصاد مقاومتی کشور در 
استان البرز و عنایت ویژه این مسؤول به استان، 
بیان کرد: نقش آفرینی در پروژه های عظیم و ملی 
ماندگار می شــود و مدیریت شهری کرج در این 

پروژه بیشترین نقش را ایفا کرده است.
وی در ادامه به پروژه مهرویلا اشاره کرد و گفت: 
این پروژه سهم بزرگی در کاهش ترافیک کرج 
دارد امیدواریم با کمک جهاد کشاورزی بخش 

تکمیلی این پروژه نیز به اتمام برسد.
استاندار البرز با اشــاره به اینکه دولت یازدهم 
اقدام های مفیدی در حــوزه داخلی و خارجی 
انجام داده اســت، گفت: امید است بازتاب این 

اقدام ها ذایقه مردم را شیرین تر کند.
طهایی در بخش دیگری ضمن بزرگداشت یاد و 

خاطره آیت الله هاشمی رفسنجانی، افزود: به طور 
مسلم افرادی که دلســوزانه برای نظام تلاش 

می کنند مورد تقدیر مردم قرار می گیرند.

  پیشرفت در استان البرز پشتوانه  
عملکرد پایتخت

مقام عالی وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات 
کشــور با اشــاره به افتتاح یکی از بزرگترین 
پروژه های عمرانی اســتان البــرز در حوزه راه، 
اتحاد، انســجام و همدلی را رمز مهم موفقیت 
در به ثمر رســیدن اهداف و حرکت در مسیر 

سازندگی و عمران کشور خواند.
محمود واعظی افزود: هیچ پروژه ای در کشــور 
به ثمر نمی رسد مگر آنکه اتحاد و همدلی مبنا، 

اساس و هدف آن باشد.
وی با کســب اجازه از مسؤولان و مردم کرج و 
اســتان البرز، پروژه محتشم کاشانی را به روح 
بلند آیت الله هاشــمی رفسنجانی تقدیم کرد و 
با اشاره به رحلت این شخصیت ارزشی انقلاب 
جمهوری اســلامی ایران، گفت: از مهم ترین و 
بارزترین خصوصیات ایشان این بود که از اجرا 
و ســاخت هر پروژه عمرانی که توسط دولت یا 
بخش خصوصی صورت می گرفت، خرســند و 
مسرور می شد و این را به منزله آبادانی مجموعه 

کشور قلمداد می کرد.

  کشور نیازمند اجرای طرح های 
توسعه ای است

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان اینکه 
در همه نقاط کشــور بشدت نیازمند آبادانی و 
توسعه هســتیم، بیان کرد: سرعت پیشرفت و 
توسعه طرح های عمرانی در برخی نقاط کشور 
تند و در برخی نقاط کند است؛ بی شک همدلی 
و انسجام در روند و سرعت اجرای پروژه ها نقش 

اساسی ایفا می کند.
وی با طرح این موضوع که همه مسؤولان باید با 
هم و برای یک هدف تلاش کنند، افزود: تمرکز 
بر هدف و تلاش برای تحقق آن باید در اولویت 

همه مسؤولان قرار گیرد.
واعظی با اشــاره به افتتاح پیش از موعد پروژه 
مهرویلا، بهره برداری یک ســال زودتر از موعد 
ایــن پــروژه را بســیار مثبت ارزیابــی کرد و 
اظهارداشت: این سرعت در اجرا را آن هایی که 
کار اجرایی کرده و با مشکلات و دغدغه های آن 

آشنا هستند به خوبی درک می کنند.
وی همچنیــن از حضور اســتاندار مجرب در 
اســتان البرز برای پیگیری اقدام ها و نیازهای 
شهر و شهروندان به عنوان یک نقطه قوت برای 
استان یاد کرد و توانمندی و اتحاد نمایندگان 
استان و مجموعه دستگاه ها و بخش های تصمیم 
گیرنده و اجرایی اســتان و شهرستان از جمله 
شورای شهر و شــهرداری را موجب پیشرفت 

منطقه دانست.
این مســؤول افزود: پیوســتگی و تعامل میان 
مدیریت شهری و شورای اسلامی شهر و دیگر 
نهادها از جمله استانداری در اجرای این طرح 
عمرانی بزرگ که به طور قطع با مشــکلات و 

آسیب هایی همراه بوده، کاملا مشهود است.
واعظی در پایان، اســتان البرز را استان مهمی 
برای کشور دانســت و با اشاره به معین بودن 
این اســتان برای تهران، افزود: موفقیت استان 
البرز پشــتوانه موفقیت و پیشــرفت در تهران            

است.

 صرف سالانه ۲ میلیارد تومان برای حفظ و 
نگهداری از باغ ها و مزارع شهرداری نظرآباد 

نظرآباد: سرپرست سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
نظرآباد در خصوص نحوه خدمات رسانی این سازمان گفت: 
ســازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری ها از دو بخش کلی 
تشکیل شده است که بخش اول شامل امور باغ ها، گلخانه ها 
و مزارع کشاورزی است و بخش دیگر اداره فضای سبز است 
که در چندســاله اخیر با سازمان پارک ها و فضای سبز ادغام 
شده و در شرایط فعلی یکی از سازمان های فعال زیرمجموعه 

شهرداری ها می باشد.
غلامرضــا قدیمی بــا تأکید بــر اینکه بخش فضای ســبز 
شهرداری ها منابع و درآمد قابل توجهی ندارد، اظهار داشت: 
فضای سبز و خدمات شهری سازمان هایی هستند که صرفاً 
خدماتی بوده و نه تنها درآمد زا نیستند، بلکه برای خدماتی 
که به شــهروندان ارایه می دهند هزینه قابل ملاحظه ای نیز                  

صرف می کنند.
وی در ارتباط با بخش دیگر این ســازمان که به امور باغ ها، 
گلخانه ها، پرورش ماهی و امثال اینها می پردازد، خاطرنشان 
کرد: بخش دیگر ســازمان پارک ها و فضای ســبز شهرداری 
نظرآباد که گستره وسیعی نیز دارد از 60هکتار باغ و ۷0هکتار 
زمین زراعی تشــکیل شده است که هزینه نگهداری و حفظ 
باغ ها و مزارع اراضی کشاورزی بطور میانگین سالانه افزون بر 
۲ میلیارد تومان بوده و از سوی دیگر با توجه به اینکه حقوق 
و مزایای کارمندان بخش امور باغ ها و گلخانه ها را نیز سازمان 
از درآمدهای خود تأمین و پرداخت می کند بطور تقریبی باهم 
برابر بوده و درآمد خاصی برای پرداختن به مسایل غیر از امور 

جاری سازمان باقی نمی ماند.
این مســؤول با اشاره به اینکه یکی از عمده مشکلات فضای 
سبز در شهرستان نظرآباد معضل کم آبی است، بیان کرد: یکی 
از مشــکلات فعلی و اصلی فضای سبز در شهرداری نظرآباد 

مشکل اساسی کم آبی است که رفته رفته افزایش می یابد.
قدیمی اضافه کرد: در سال جاری 50 تا60 درصد از حجم آب 
چاه های شهرداری کاسته شده که یکی از اصلی ترین دلایل 

آن، حفر چند چاه در ورودی شهر توسط اداره آبفا است.
وی یادآور شد: معضل دیگر کمبود آب در نظرآباد این است 
که متأسفانه آبیاری باغ ها و مزارع شهرداری نظرآباد همچنان 
از طریق جوی پشته یا همان آبیاری سنتی صورت می گیرد 
زیرا در حال حاضر شــهرداری نمی تواند تغییر رویه داده و با 
صرف هزینه ۲تا۳ میلیاردی آبیاری تحت فشــار را جایگزین 

آبیاری سنتی کند.

 صنایع غذایی؛ بیشترین محصول تولیدی 
در شهرک های صنعتی سپهر و نظرآباد 

نظرآباد: شهرستان نظرآباد که با شهرک های صنعتی فعال 
خود یعنی شهرک صنعتی سپهر و شهرک صنعتی نظرآباد 
این روزها رونق خوبی به بازار محصولات داخلی داده اســت؛ 
بیشترین حجم محصول تولیدی اش را صنایع غذایی به خود 

اختصاص داده است.
رئیــس اداره صنعت، معدن و تجارت در ارتباط با محصولات 
تولید شده در شهرســتان نظرآباد اظهار داشت: بنا به دلایل 
نظیر آب و هوا، نوع خاک و... صنایع غذایی بیشــترین حجم 
تولید در کارخانجات و شــرکت های شهرســتان نظرآباد را 
داراســت که از این میان شیرینی جات، کنسرو، بستنی و...از 

سایر محصولات بیشتر تولید می شوند.
مهدی زارعکار همچنین در خصــوص اصناف و نظارت های 
صورت گرفته بــر آن تصریح کرد: در بازرســی های صورت 
گرفته مشخص شد از 4600 واحد صنفی فعال در شهرستان 
نظرآبــاد، ۷00 واحد آن بدون دریافت مجوز در حال فعالیت 
هســتند و به آن ها اخطار داده شد که تا زمان مقرر شده به 
دریافت مجوز قانونی اقدام کننــد، در غیر این صورت طبق 

قانون با آنان برخورد خواهد شد.

 فرمانداری نظرآباد همچنان بدون 
معاونت فنی وعمرانی

نظرآبادی: مدت هاست که معاون عمرانی فرمانداری نظرآباد از 
فرمانداری نظرآباد رفته اما نظرآباد باتوجه به اینکه همواره چندگام 
عقب تر از ســایر شهرستان ها حرکت می کند همچنان و پس از 

گذشت چندماه بدون معاون عمرانی فرمانداری سر می کند.
فرمانــدار نظرآباد در مصاحبه ای که ۲ مــاه پیش با یکی از 
نشریات داشت گفته بود معاون عمرانی اش مشخص شده و 
پس از طی مراحل قانونی در آینده نزدیک بر صندلی معاونت 
تکیه خواهد زد. حال بماند که تعریف آقای فرماندار از آینده 
نزدیک چیســت اما ذکر این موضوع کلیدی است که آقای 
فرماندار طبق لغت نامه های تعریف شده در کشور، در آینده 
نزدیک از نظر لغوی به معنی آینده ای نه چندان دور و نهایتاً 

چند روزه است نه ۲ ماهه!
مســأله دیگری که عنوان کردن آن خالی از لطف نیست آن 
است که آیا طی شدن مراحل قانونی در استان البرز تا این حد 
دیر انجام می شود یا حجت اله صادقی فرماندار نظرآباد نداشتن 

پاسخ مناسب را به مراحل قانونی ارجاع داده است؟!
خبرنگار قدس دوباره از فرماندار نظرآباد سراغ معاونت عمرانی 
را گرفت و این مسؤول در عین آرامش و خونسردی پاسخ داد: 
منتظر طی شدن مراحل قانونی هستیم و چندین گزینه را به 
استان پیشنهاد داده ایم! حال بماند که در مصاحبه قبلی خود 
گفته بود فرد مورد نظر مشخص شده و این بار گفت گزینه ها 
به استان معرفی شده اند اما هرچه که بود و هرچه که هست 
امیدواریم پس از شکسته شدن طلسم های گوناگون معاونی 
در شهرستان حاضر شود که بتواند به خوبی مسایل عمرانی را 
مدیریت کند و شهروندان پس از مدت ها عملکرد خوبی را از 

فرمانداری شهرستان نظرآباد شاهد باشند.

فرماندار ساوجبلاغ:
 متروی هشتگرد سال ۹۶ به مقصد 

خواهد رسید

ســاوجبلاغ: فرماندار ســاوجبلاغ در خصوص مســایل و 
مشکلات آب شــرب در این شهرستان اظهار داشت: مشکل 
آب ساوجبلاغ در چند ساله اخیر جزو معضلاتی بوده است که 
همواره مردم و مسؤولان این شهرستان را به فکر و اندیشیدن 
چاره ای واداشته است و گرچه مشکل آب تا حدی مرتفع شده 
است اما همچنان ساوجبلاغ با مشکل آب در بخش کشاورزی 

و آب شرب دست و پنجه نرم می کند.
ابوالقاسم پالیزگیر اضافه کرد: از طرفی نیز اگرچه پس از ۲ دهه 
فعالیت شهرجدید هشتگرد توانستیم مجوز برداشت آب از سد 
طالقان را دریافت کنیم اما تنها مجوزها و دســتور بهره برداری 
گرفته شده و هنوز قطره ای آب از سد طالقان به ساوجبلاغ نیامده 
است. وی در ارتباط با عملکرد دستگاه های فرهنگی در ساوجبلاغ 
عنوان کرد: مســؤولان اداراتی نظیر ارشاد اسلامی، اوقاف و امور 
خیریه، تبلیغات اسلامی و... همگی دغدغه کار فرهنگی داشته 
و دارند اما مشکل ســخت افزاری و بودجه و اعتبارات ضعیف و 
ناکافی تخصیص داده شده به این ادارات بسیار کمتر از آن است 

که بشود در این حوزه فعالیت چشمگیری داشت.
پالیزگیر در ادامه با تأکید بر اینکه متروی هشتگرد سال آینده به 
مقصد نهایی خواهد رسید گفت: مجموع بودجه پیش بینی شده 
برای ساخت پروژه متروی هشتگرد 90میلیارد تومان می باشد که 
در سال جاری 50میلیارد از آن پرداخت شد و اخیراً در نزدیکی 
پل حصارک معارضی داشت که همین امر موجب شد تا اتمام 

پروژه به تعویق افتاده و در سال آینده شاهد افتتاح آن باشیم. 
این مسؤول در پاســخ به پرسش خبرنگار قدس که از 5پروژه 
موفقیت آمیز ســاوجبلاغ در دوره مدیریتی وی جویا شد، بیان 
داشــت: بنده نزدیک به ۳ ســال اســت که به عنوان فرماندار 
ســاوجبلاغ در حال خدمت به مردم فهیم و عزیز شهرســتان 
ساوجبلاغ می باشم و در این میان به عقیده بنده پروژه راه اندازی 
کارخانه سیپورکس با اشــتغال زایی برای 500 نفر، ریل باس 
هشــتگرد که ماهیانه بیش از ۲5 هزار نفر را به تهران رسانده 
و نقش بســزایی در کاهش ترافیک اتوبان کرج- قزوین دارد، 
تعیین تکلیف بیمارستان شهرجدید هشتگرد پس از ۲۱ سال 
بلاتکلیفی، ساماندهی ایستگاه قطار هشتگرد که سال ها متروکه 
مانده بود اما در حال حاضر مسافران بسیاری برای سفر به مشهد 
از ایستگاه مذکور استفاده می کنند و تعیین تکلیف و ساماندهی 
زباله های شهرستان ساوجبلاغ و انتقال آن ها به مرکز دفن زباله 

کرج از موفقیت آمیز ترین پروژه ها در ساوجبلاغ بوده اند.

یادداشت

خبر

مهسا قلی زاده   بانوی کارآفرین ایرانی که همراه با دختر خود 
سال هاست به طور حرفه ای به پخت شیرینی می پردازد این روزها 
با ایده و طرحی نو تحت عنوان شیرینی فریزری که باب میل اکثر 
مشتریان است و با شعار »ایرانی شایسته بهترین هاست« کارخانه ای 
را در شهرک صنعتی نظرآباد تأسیس کرده و افزون بر اشتغالزایی 
برای خــود و اعضای خانواده اش چند جــوان ایرانی را نیز به کار 

گمارده است.
زهرا جیرسرایی، که دلیل اصلی آغاز چنین طرحی را عشق و علاقه 
به کار تولید بیان می کند، ابتدا با شــرح داستان قسمتی از زندگی 
اش نحوه ورودش به کار تولید را چنین اظهار داشــت: تقریبا ۱۲ 
ســال پیش همراه خانواده ام اقدام به گرفتن اقامت در کشور کانادا 
کــردم و زمانی که تمام کارها طبق اصــول خود پیش رفت از ما 
خواسته شــد تا مبلغ ۱۱0 هزار دلار را به حساب این کشور واریز 
نمــوده و اقامت کانادا را دریافت کنم اما پــس از اینکه مدارک و 
تخصص بنده در رشــته شــیرینی پزی به دست آن ها رسید طی 
نامه ای به من گفته شــد اگردر آن کشور به کار تولید پرداخته و 
برای شهروندان کانادایی اشتغال زایی داشته باشم دولت کانادا هیچ 

مبلغی برای اقامت از من نخواهد گرفت.
وی ادامه داد: زمانی که ملاحظه کردم این تخصص ها به چه میزان 

می تواند کارایی داشــته باشــد و چرخه تولید کشوری را فعال تر 
نمایــد، تصمیم گرفتم آغاز کار تولید را در کشــور خود و به نفع 
هموطنان ایرانی ام انجام دهم و چنین شد که در حال حاضر بیش 

از ۱0 سال است که به کار تولید مشغول هستم.
ایــن بانوی خوش ذوق با اشــاره به اینکه کیفیت مــواد اولیه بر 
هرچیزی مقدم است و از اهمیت بسیاری برخوردار است در ارتباط 
با شیرینی فریزری گفت: شیرینی فریزری جزو ایده های نو در ایران 
محسوب می شود و به زودی با نام تجاری »آنی و آتی« به تولید انبوه 
خواهد رسید و خوشبختانه این محصول در ابتدای تولید با استقبال 
بسیار خوبی از سوی مشــتریان مواجه شد و مزیت های بسیاری 
دارد که موجب تمایز آن از سایر محصولات این چنینی شده است.
وی افزود: بطور مثال شــیرینی فریزری به هر اندازه که خریداری 
شــود قابلیت تازه ماندن در فریزر را دارا بوده و مشــتریان تنها به 
میزان مصرف روزانه خود شــیرینی نیمه آماده را ۱5 تا ۲0 دقیقه 
در فر قرار داده و هرلحظه که تمایل داشتند شیرینی داغ استفاده 
می کنند و افزون بر جلوگیری از اســراف شــیرینی این محصول 

موجب شد تا هربانوی ایرانی لذت پخت شیرینی را تجربه کند.
این بانوی ایرانی که افزون بر ســلیقه بســیار خوب از برخورد بی 
نظیری نیز در تعامل با مشتریان برخوردار است یادآور شد: گرچه 

طی چندساله گذشــته برای ثبت و تأسیس کارخانه بسیار اذیت 
شــدیم اما خداوند را شاکرم که در نهایت تلاش چند ساله خود و 
خانواده ام به ثمر نشســته و پس از گذشت سال ها تلاش بی وقفه، 
امروز می توانیم با ارایه محصولی مرغوب به مشتریان رضایت را در 
چهره آن ها دیده و افزون بر شیرین شدن کامشان دل آن ها را نیز 
شاد کنیم و در آخر از مهندس مهدی زارعکار رئیس اداره صنعت، 
معدن و تجارت شهرســتان نظرآباد بسیار سپاسگزاریم که در یک 
روز به اندازه چند ســال به ما لطف کرده و در تسریع امور تأسیس 

کارخانه یار و یاورمان بوده اند.
آنیتا مؤمنین دختر خانم جیرســرایی که این روزها شریک مادر 
می باشد طی گفت وگو با خبرنگار ما در خصوص فروشگاه آرش که 
با مدیریت برادرش به عرضه محصولات کارخانه شیرینی پزی »آنی 
و آتی« می پردازد، گفت: طی چند ســال گذشته و پیش از افتتاح 
کارخانه فروشگاه آرش در مهرشهر کرج به ارایه محصولاتی نظیر 
شــیرینی تر و خشک، شیرینی دســری، مربا، حلوا و... پرداخته و 
همواره تعامل خوبی که در فروشگاه بین ما و مشتریان بوده است 

مایه افتخار و قوت قلبمان بوده و خواهد بود.
وی تصریح کرد: خوشــحالیم که سال هاســت در خوشــی های 
هموطنان خود سهیم هستیم و شادی و غم هموطنانمان بر روحیه 

ما نیز تأثیر گذارده و آن هــا را از خود و خود را از آن ها 
می دانیم.

آنیتا مؤمنین خاطرنشــان کرد: من و اعضای خانواده ام 
برای آتش نشانان و خدمتی که به مردم می کنند بسیار 
احترام قایلیم و هرســاله در ۷مهر که به روز آتش نشان 
مزین شده است کیک پخته و در تمام ایستگاه های آتش 

نشانی شهرکرج برایشان جشن می گیریم.
مجید مومنین پدر این خانواده کارآفرین که زندگی خود 
را وقــف تولید کرده اند با تأکید بــر اینکه زندگی ما با 
پخت شیرینی شیرین تر شده است در شرح نام تجاری 
کارخانه شــیرینی پزی »آنی و آتی« بیان داشت: »آنی و 
آتی« دو معنای کلــی دارد که ابتدا مخفف نام دخترانم 
آنیتا و آتوســا است و همچنین نام آنی به معنای پخت 
و ارایه ســریع و نام آتی به معنای اســتفاده در طولانی 

مدت می باشد.
وی در خاتمه گفت: تأســیس کارخانــه در مجموع ۳ 
میلیــارد تومان هزینه داشــت و در حال حاضر ۱5 نفر 
در ســه خط تولید و دو شــیفت کاری مشغول به کار          

هستند.

ایرانی شایسته بهترین هاست  

به کیفیت محصول بیش از هرچیز اهمیت می دهیم

افتتاح پروژه 
بزرگ محتشم 

کاشانی )مهرویلا( 
نمونه ای از انسجام، 

همکاری، تعامل 
و تأکید مدیران 
شهری و استانی 
کرج به رعایت و 

عمل به مؤلفه های 
اقتصاد مقاومتی 

است 

بــرش
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قدسازروستاییکمبرخورداردریکقدمیمشهدگزارشمیدهد

» شـایه« در  سـایه  

مهنازخجستهنیا »شایه« روستایی واقع 
در جــاده کلات کمی بالاتــر از گرجی علیا 

است. 
یک کیلومتری که از جاده کلات مسیر فرعی 
را طــی کنید پس از گذشــتن از زمین های 

کشاورزی به آبادی شایه می رسید. 
به محض ورود به روستای »شایه« ساختمانی 
به استقبالت می آید که حکایت از مدرسه ای 

نوساز و مجهز دارد.
هر تازه واردی که این ســاختمان را می بیند 
خاطرش جمع می شــود که دانــش آموزان 
روستای شــایه حداقل برای مدرسه مشکل 
ندارند غافل از اینکه بخشی از درد اهالی جای 

خالی مدرسه در روستاست.
شــاید باور هم نکنید که بچه های شایه اصلا 
مدرسه ندارند و باید برای تحصیل به روستای 

مجاور بروند.
وقتی پای درد دل اولیا می نشینی تازه متوجه 
می شــوی که هر روز  100 بچه قد و نیم قد 
شایه برای رفتن به مدرسه باید راهی روستای 

»کامجو« شوند.
پدر یکــی از دانش آموزان شــایه می گوید: 
خیری که این آموزشــگاه را ساخته است آن 
را به دانش آموزان اســتثنایی و ناتوانی هدیه 

کرده که مشهدی هستند. 
او در پاســخ به اینکه چرا برای حضور دانش 
آموزان روســتا در این مدرســه رایزنی هایی 
صورت نمی گیــرد می افزاید: اهالی که خیلی 
خواهان این امر هستند اما هنوز صدایشان به 

جایی نرسیده است.

 دلخوشی اهالی به خانه های 50 متری 
بدون گاز 

در حین عبــور از کوچه های مرکز روســتا 
ساخت و سازهایی توجه مان را جلب می کند 
که قطعا بدون نقشه و نظارت درحال ساخت 

هستند.
کمی جلوتر کــه می رویم مالــکان آن ها به 
سراغمان می آیند. آنان که حضور گزارشگر در 
روستا برایشان دور از انتظار است، می خواهند 
صدایشــان را به گوش مسوولان برسانیم که 

هنوز  خانه هــا  ایــن 
گاز ندارنــد و از برق 
شــراکتی با خانه های 

قدیمی روســتا استفاده 
می کنند.

اهالــی روســتا دلشــان را به 
خانه های 40 و 50 متری خوش کرده اند 

تا فقط سقفی برای پناهشان باشد.
در کوچه های شــایه نه تنها خبــری از راه 
آسفالته نیســت بلکه خود اهالی راهی برای 

عبور ساخته اند.
یکی از این مالکان به گزارشــگر ما می گوید: 

بارهــا به شــرکت های گاز و بــرق مراجعه 
کرده ایم اما کسی پاسخگو نیست.

وی می گوید: شــرکت گاز مدعی است این 
خانه ها خارج از حریم اســت و شرکت برق 
هم می گوید: اول اینجا باید ســتون های برق 

کارگذاری شود.
او که با چند ســرعائله خوشــحال است که 
خانــه ای ســاخته می افزاید: بیشــتر اهالی 
چاره ای جز تحمل شــرایط سخت اینجا را 

ندارند.
او با نشــان دادن خانه های دیگر می گوید: از 
میان همه آن ها فقط خانــه ما برق دارد که 

آن هم با هزینه خودم 
مهیا  برق  برای ستون 

شده است.

  افتتاح هر 19 روز یک 
پروژه آموزشی 

به رسم امانتداری در انجام رسالت روزنامه 
نگاری و در پاســخ به انتقادهای مطرح شده 
به سراغ مدیران دســتگاه آموزش و پرورش 

می رویم.
شــنیدن دغدغه های مدیر آموزش و پرورش 
منطقه تبادکان نیز کمتر از مسایل اهالی این 

روستا نیست.
مدیری که عزم خود را جزم کرده تا خدمتی 

ماندگار در منطقه تبادکان به یادگار بگذارد.
علی ابری رساندن وضعیت آموزش و پرورش 
تبادکان را به نقطه ایده آل نیازمند یک نگاه 
ملی می داند و می گوید: این در حالی است که 
هر 19 روز یک پروژه آموزشی در این منطقه 

افتتاح و مورد بهره برداری قرار می گیرد.
وی با اشاره به تمرکز 6 تا 8 درصد جمعیت 
حاشیه نشین کلانشهر مشهد در این منطقه 
از آموزش و پرورش می افزاید: یکسری عوامل 
چون ارزانی مسکن و نزدیکی به شهر سبب 

شده تا رشد جمعیت در این منطقه از سرعت 
دستگاههای خدمات رسان پیش بگیرد.

این مقام مسؤول تمایل انبوه سازان و احداث 
مجتمع های مســکونی در این منطقه را نیز 
مزید بر علت می شــمارد و اظهار می دارد: به 
عنــوان مثال در راه اندازی شــهرک مهرگان 
چیــزی که از ابتــدا مغفول مانــده احداث 

واحدهای آموزشی بوده است.

  نیازمند دست یاری خیری مدرسه ساز هستیم
مدیر آموزش و پــرورش منطقه تبادکان در 
ادامه به ســراغ وضعیت آموزشــی روستای 

»شایه« می رود.
او بــا تایید مــوارد مطرح شــده در گزارش 
می گوید: در حال حاضر یک قطعه زمین در 
میانه روستا برای ســاخت مدرسه اهدا شده 
اما برای ســاخت آن هم نیازمند دست یاری 

خیرین مدرسه ساز هستیم.
او از قولــی کــه به دهیار و اعضای شــورای 
روســتا داده خبر می دهــد و می افزاید: اگر 
خیری دســت یاری ما را بفشــارد و پای کار 
بیاید امیدواریم مهر سال آینده دانش آموزان 

»شایه« هم صاحب مدرسه باشند.
ابری درخصوص آموزشــگاه استثنایی  علی 
خیرساز این روستا هم اظهار می دارد: سنگ 
بنای این مدرســه با هدف خدمت به دانش 
آموزان استثنایی گذاشته شده و در راستای 
همیــن هدف هم با شــرایط خاصی احداث 
گردیده که اصلا متناسب با نیاز دانش آموزان 

عادی نیست.
وی با بیان اینکه شاید اهالی روستا معتقد به 
تضییع حقوق دانش آموزان شایه در سهم این 
مدرسه باشند می گوید: اما باید بپذیرند که این 
مدرسه برکاتی برای روستا دارد که دل در گرو 

خدمت به معلولان و محرومان است. 

هادیزهرایی رئیس ســازمان جهاد 
کشــاورزی خراســان رضوی در حاشیه 
مراســم تجلیــل از کشــاورزان نمونــه 
شهرســتان قوچان گفت: اجــازه افزایش 

قیمت گوشت را نمی دهیم.
مجتبی مزروعی در گفت وگو با خبرنگار ما 
افزود: قیمت واقعی گوشت لاشه بین 28 
تا 30 هزار تومان است که برای مدیریت 
فروش گوشت، در حال فعال کردن مراکز 
عرضه مســتقیم گوشت در شهر مشهد و 
شهرستانها هستیم  و هم زمان عرضه دام 
زنده را نیزبرای ثبات قیمت بیشتر خواهیم 

کرد.
وی تصریح کــرد: برای کنتــرل قیمت 

گوشــت، گوشــت گرم به صورت بســته بندی و با آرم تنظیم بازار در مراکز عرضه 
گوشــت، توزیع خواهد شد و مردم از لحاظ کیفیت و سلامت گوشت مطمئن باشند. 
و اگر شهرستانی قیمت گوشــت بالایی دارد می تواند درخواست ایجاد مراکز عرضه 

گوشت را داشته باشد. تا ما این مراکز را در شهرستانها نیز فعال کنیم.
مزروعــی در خصوص حمایت از کشــاورزان در برابر بلایــای طبیعی هم گفت: در 

حال بررســی و جمع بندی خســارتها به 
کشــاورزان و تولید کنندگان هســتیم تا 
بتوانیــم با برآورد میزان خســارت، آن را 

پرداخت کنیم.
وی ادامه داد: با صندوق بیمه تفاهم  شده 
اســت که در ســال آینده حداقل، سطح 
بیمه کشــاورزان و تولیدکننــدگان را دو 
برابر افزایــش دهیم و طی یک زمانبندی  
5 ساله، تمام سطح زیر کشت و واحدهای 
تولیدی اســتان را تحت پوشش بیمه قرار 

دهیم.
مزروعــی در خصوص جایگاه کشــاورزی 
قوچان در استان نیز گفت: ضرایب توسعه 
یافتگی در بخش کشــاورزی قوچان قابل 
قبول  نیســت و بایدشاهد تلاش بیشتر مردم، سرمایه گذاران و بویژه مسؤولان و نگاه 
سیستم های مالی به بخش کشاورزی باشیم تا بتوانیم کشاورزی خود را از حالت سنتی 

به یک کشاورزی مدرن تبدیل کنیم.
وی یادآور شد: امسال شهرستان قوچان با 5 نمونه کشاورزی، در استان رتبه سوم را 

به خود اختصاص داده است.

رئیسسازمانجهادکشاورزیخراسانرضویدرگفتوگوباقدس:

اجازهافزایشقیمتگوشترانمیدهیم

خبر

قدس  به دنبال خودکفایــی در تولید گندم و رفع نیاز 
استان خراسان رضوی، بیش از 20 هزار تن گندم در بورس 

کالای ایران عرضه شده است.
 سرپرست شرکت غله و خدمات بازرگانی منطقه پنج ضمن 
اعلام این خبر که در سال جاری بیش از 607  هزار تن گندم 
مازاد بر نیاز کشاورزان به صورت تضمینی خریداری و ذخیره 
ســازی شده است، افزود : به دنبال این خودکفایی و با توجه 
به صدور مجوز عرضه گندم در بورس و صادرات آن، تاکنون 
بیش از 20هزار تن از دسترنج گندمکاران خراسان رضوی در 

بورس کالای ایران عرضه شده است.
نوری با تأکید بر اینکه اولویت در صادرات، بهره گیری از توان 
تولیدی داخل و صــادرات فرآورده های گندم از جمله آرد و 

دیگر محصولات آن است، افزود: تاکنون بیش از 100 هزار تن 
از مجموع گندم های عرضه شده در بورس توسط کارخانه های 

بخش خصوصی خریداری شده است.

نوری با اشاره به موقعیت استان خراسان رضوی و همجواری 
با کشورهای ترکمنستان و افغانستان، ابراز امیدواری کرد، با 
ادامه و افزایش روند صادرات گندم و فرآورده های آرد از استان، 

شاهد تحولی مطلوب در صنعت آرد و نان استان باشیم.
سرپرســت شــرکت غله و خدمات بازرگانــی منطقه پنج 
برخورداری خراســان رضوی از فعالیــت 28 کارخانه آرد با 
فناوری نوین آردســازی و توان تولید مطمئن را از مهم ترین 
ذخائر اقتصادی استان برشمرد و افزود: صاحبان این صنایع 
می تواننــد از این موقعیت بخوبی بهره برده و صنعت و توان 

تولیدی خویش را به رخ منطقه بکشند.
نوری افزود: در حال حاضر گندم اســتان خراسان رضوی با 

قیمت پایه 7100 ریال در بورس عرضه شده است .
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آب و هوا
پیشبینیبارشهایپراکندهدرنیمه

جنوبیخراسانرضوي
قدس: با بررسی نقشه ها و مدل های هواشناسی طی ساعات 
آینده با عبور موج تراز میانی جو، ابرناکی و بارشهای پراکنده 

بویژه در نیمه جنوبی پیش بینی می شود.
همچنین پیش بینی می شود از روز سه شنبه جوی پایدار 

در استان حاکم خواهد بود.
بر این اســاس برای امــروز اغلب نواحی خراســان رضوی 
آسمانی نیمه ابری گاهی افزایش ابر با احتمال بارش خفیف 
و پراکنده و مه آلود یا غبارآلود گاهی با وزش باد پیش بینی 

شده است.
گفتنی اســت کمینه و بیشــینه دمای مشهد هم امروز به 

ترتیب به 3- و 8 درجه خواهد رسید.

خبر
روزگذشتهاتفاقافتاد

آلودگیهوای6منطقهکلانشهر
مشهد

ایرنا:مدیرکل حفاظت محیط زیست خراسان رضوی گفت: 
کیفیت هوای روز یکشــنبه گذشته در 6 منطقه کلانشهر 

مشهد ناسالم و در وضعیت هشدار قرار داشت. 
حمید صالحی افزود: ایستگاه های خیام جنوبی با 120پی.

اس.آی، ماشین ابزار و نخریسی هر یک با 117، لشکر و تقی 
آباد هر یک با 109 و امامیه با 104 پی.اس.آی مناطق آلوده 

دیروز مشهد بودند.
وی اظهــار کرد: بــا توجه به افزایش ترددهــا تا نیمه روز، 
افزایش بار آلودگی به ویژه در ایســتگاه های خیام شمالی، 

الهیه، شهید مفتح، سجاد، صدف و ویلا نیز پیش بینی شد.
وی گفت: در این مواقع بیماران قلبی و تنفســی، کودکان، 
زنان باردار و سایر گروه های آسیب پذیر باید تا حد امکان از 
منزل خارج نشــوند یا از حضور در مناطق پر رفت و آمد و 
هسته مرکزی شهر و مناطق آلوده خودداری کرده و عموم 

مردم نیز از فعالیتهای ورزشی در فضای باز بپرهیزند.
روزانه یک میلیون و 200 هزار دستگاه خودرو در کلانشهر 

سه و نیم میلیون نفری مشهد رفت و آمد دارند.
از ابتدای دی ماه جاری کلانشــهر مشهد هشت روز هوای 

آلوده و در وضعیت هشدار داشته است.

10روستايچنارانبهشبكهسراسري
گازطبیعيمتصلميشوند

قدس: مدیرعامل شرکت گاز خراسان رضوي از اتصال 10 
روستاي چناران به شبکه سراسري گاز طبیعي در دهه فجر 

امسال خبر داد.
ســید حمید فانی در دیدار با فرماندار و جمعي از مقام های 
محلي چناران ضریب نفوذ گاز در این شهرستان را در بخش 
شهري 100 درصد و در بخش روستایي 90/3 درصد عنوان 
کرد و افزود: بحمدالله شــاهد وضعیــت مطلوبي در حوزه 

گازرساني شهرستان چناران هستیم.
وی با اشاره به اتصال 10 روستاي چناران به شبکه سراسري 
گاز در دهه فجر امســال تصریح کرد: بزودي شاخص بهره 
مندي روستایي چناران از نعمت گاز طبیعي به 95/2 خواهد 

رسید.
مدیرعامل شرکت گاز خراسان رضوي ادامه داد: از مجموع 
123 روستاي واجد شرایط چناران تعداد 95 روستا به شبکه 
سراسري گاز متصل هستند و هم اکنون عملیات گازرساني 
به 21 روستا نیز در حال اجراست. همچنین مطالعات فني 
مهندسي پیرامون گازرساني به هفت روستا در دست مطالعه 
است که امیدواریم طي 6 ماهه نخست سال 96 گازرساني به 

این تعداد روستا نیز آغاز شود.

فرماندارخبرداد
آمادهباشدستگاههایشورایمدیریت

بحرانشهرستانخواف
ســلامی-خبرنگارقدس: فرماندار شهرستان خواف از 
آماده باش همه دســتگاه های عضو شورای مدیریت بحران 

در این شهرستان خبرداد.
محمد رضا پهلوان نــژاد در گفت وگو با خبرنگار ما، گفت: 
نیروهای امدادی عضو شــورای مدیریت بحران  از شــنبه 
شب گذشته  همزمان با بارش برف و کولاک در محورهای 

مواصلاتی این شهرستان مستقر شدند.
وی ادامــه داد: برخی راه های اصلی شهرســتان و تعدادی 
از راه های روســتایی در اثر بارش برف مسدود شده بود که 

عوامل راهداری برای بازگشایی راه ها تلاش کردند. 
رئیس شورای هماهنگی مدیریت بحران شهرستان خواف 
خاطرنشــان کرد: باتوجه به بروز مشــکلاتی برای تردد 
خوردروهای عبوری در برخی از محورهای اصلی به ویژه 
محور خواف - تایباد، دستگاه های خدمات رسان به ویژه 
شهرداری سلامی، راهداری و حمل و نقل جاده ای، پلیس 
راه و اداره صنعــت، معدن و تجارت بــا آمادگی و امداد 
رســانی به موقع مشکلات جاده ای به وجود آمده را رفع 

کردند.

 اسلام می گوید اگر مقروض ندارد قرض دهنده صبر کند 
اما گرفتن جریمه فقط دهن کجی اســت جریمه قطع آب 
جریمه برای بدهی الیت و حالا برای عوارض سطح آسفالت 

واقعاً دنیا ما را کشور اسلامی تصور دارد.
0939...3589

 نرخ تاکسیرانی در مشهد برای هر کورس 750 تومان ولی 
تاکسی هر کورس را هزار تومان می گیرد وقتی هم اعتراض 
می کنی می گویند پول خورد بــده! واقعا همه مردم راضی 

هستند اینطور حق هر کسی را می خورند!
0910...4737

 چرا کسی فکری برای آلودگی هوا نمی کند، داریم مرگ 
تدریجی را به چشم خود می بینیم.

0915...9230
 جریمــه خودروهای بدون عوارض؛ باز هم شــهرداری و 
شورای شهر یک مصوبه دیگر برای جبران فیش های حقوقی 

نجومی خود تصویب کردند.
0935...4235

جوابیهشرکتمخابراتخراسانرضوی:
در پاسخ به مطلب مندرج در آن روزنامه در تاریخ 95/10/08 
با عنوان »اگر ســامانه 2000 مخابرات رایگان اســت...« به 

استحضار می رسانیم:
مشــترکین محترم، ســامانه 2000، به صــورت رایگان و 
اضطراری تعریف شده است و قابل دسترس برای مشترکین 
قطع یکطرفه و دوطرفه می باشد. با این وجود، جهت بررسی 
دقیق تر نیاز به شماره تلفن مشترک می باشد که علی رغم 
پیگیری، مشــترک با این روابط عمومــی تماس نگرفتند، 
مشترک محترم می توانند ضمن تماس با تلفن 2021 و ارایه 

اطلاعات لازم ما را در رفع مشکل خود یاری رسانند.

پیرترینمردخراسانیدر130سالگی
درگذشت

حســنکدخدايعرب: 
پیرترین مرد خراســانی در 

130 سالگی درگذشت.
»اکبــر ابراهیمــي« چندی 
پیش به ســبب ناتوانی در 
حرکت بر اثر کهولت سن در 
مشهد تحت مراقبت خانواده 
و فرزندان بود که ســرانجام 
تسلیم  هفته گذشته  اواخر 

مرگ شد.
این پیرمرد مسن خراساني - 

که شناسنامه اش تاریخ تولد او را 1284 نشان مي داد- چندی 
پیش در گفت و گو با خبرنگار ما گفته بود: »20 سال پیش از 

این تاریخ من به دنیا آمده بودم!« 
وي که دو پســر و دو دختر دارد، از شــمار نوه ها، نبیره ها و 
بــه قول خودش »کلوخ اندازها« چیزي نمي دانســت و فقط 

مي گفت: ماشاء الله تعدادشان زیاد است.
وی دوران سلطنت احمدشاه را بخوبي به یاد داشت.

وي که تا اواخر عمر در سلامت کامل به سر مي برد و همچنان 
کشاورزي مي کرد، راز طولاني بودن عمر خود را تغذیه سالم 

روستا و کار مداوم مي دانست.
خواهرزاده »ابراهیمي« درباره دایي خود مي گوید: دایي من در 
کار کشاورزي، باغداري و معماري نمونه بود، به طوری که خانه 
دایي من ازنظر زیبایي و استحکام در روستا با بقیه فرق دارد و 

بسیاري از خانه هاي گنبدي روستا را او ساخته است.

اجرایروشهایجدیدآموزشی
درحوزهبهداشتنیشابور

نیشــابور-خبرنگارقدس: مدیر گروه سلامت جمعیت، 
خانواده ومدارس نیشابور از اجرای طرح های جدید آموزشی 
برای نوجوانان و کودکان با هدف ارتقای ســواد بهداشتی این 

گروه از جمعیت تحت پوشش خبر داد.
میترا رضا اف گفت: در راستای ترویج خودمراقبتی و با هدف 
افزایش فعالیت فیزیکی در کودکان و نوجوانان، بازی مارپله با 
موضوعات بهداشتی در ابعاد سه در سه توسط واحد سلامت 
نوجوانــان و مدارس با همــکاری واحد بهبود تغذیه معاونت 

بهداشتی طراحی شد.
وی افزود: ایده آموختن مسایل با استفاده از بازی ایده جدیدی 
نیست و درواقع سال هاست که کودکان با این روش، مسایل 
پیچیده را آموخته اند در حقیقت با بازی، ارزش  های اساسی 
زندگی  در ذهن کودکان و نوجوانان نقش می بندد. وی گفت: 
با توجه به این مطلب، بازی مارپله با موضوعات تغذیه سالم، 
بهداشت دهان و دندان  با هدف خود مراقبتی و ارتقای فعالیت 
فیزیکی توسط واحد سلامت نوجوانان و مدارس این گروه و 

همکاری واحد بهبود تغذیه طراحی شده است.
وی خاطرنشــان کرد: در بازی مارپله بهداشــتی، کودکان و 
نوجوانان یاد می گیرند هر حرکت و انتخابی در مسیر زندگی 
می تواند باعث صعود یا سقوط سلامتی وی شود، اما در نهایت 
با پشتکار و تلاش، دیر یا زود می تواند به مقصد نهایی یعنی 

زندگی سالم برسد.

مخاطبان عزیز خرسندیم که ارتباط دوسویه با این 
رسانه در ارسال سوژه از سوی شما خوانندگان 
گرامی، با راه اندازی این ستون به ثمر نشست، 

بنابراین امیدواریم مسؤولان دستگاه های اجرایی با 
پاسخ خود، ما را در این مسیر همراهی کنند. شما 

می توانید از طریق سامانه پیامکی 300072305 با ما 
در تماس باشید.

4
دوشنبه  27 دی  1395 

 17 ربیع الثانی 1438 16 ژانویه 2017  
سال سی ام  
شماره 8312  ویژه نامه 2705 

k h o r a s a n e m r o o z @ y a h o o . c o m
شمارهپیامک:300072305|ارتباطتلگرامی:09038343801

@quds95 :کانالتلگرام

سوژه از شما / پیگیری از ما

 قـدس ویـژه خـراسان
در راستای رسالت مطبوعاتی وظیفه خود می داند 
در جهت رفع مشکلات مردمی،  سوژه های ارسالی 
از سوی خوانندگان  عزیز    در حوزه های شهری، 
اجتماعی، اقتصادی و ...  را پیگیری و منعکس کند .
منتظر سوژه های شما از طریق 

سامانه پیامکی  هستیم.
لطفاً ابتداي پیام كلمه »سوژه« را قید نمایید.

شماره پیامک:   300072305

سرپرستشرکتغلهوخدماتبازرگانیمنطقه5خبرداد

عرضه20هزارتنگندمخراسانرضویدربورسکالایایران

چوبدوسرهمحرومیت
عضو هیات رئیســه شورای اسلامی شهرســتان مشهد هم در خصوص ساخت و 
ســازها، محرومیت خانه های جدید روســتا از گاز و بــرق و عقب ماندگی های 
طرح هادی روستا می گوید: متأسفانه روستاهای زیادی از شهرستان مشهد با این 

مشکلات مواجه اند.
بادیانی در گفتگو با گزارشــگر ما می گوید: اغلب خانه های روســتایی که با این 

مشکلات مواجه اند به ماهیت زمینها و طرح هادی روستاها برمی گردد.
به گفته وی زمین هایی که این خانه ها در آن ساخته می شود چون بنا به نظر بنیاد 
مسکن خارج از محدوده طرح هادی روستاست به همین دلیل شرکت های خدمات 

رسان از ارایه گاز، برق و حتی آب به آن ها خودداری می کنند.
وی طرح هادی روستاها را هم مشکلی جدی برمی شمارد و اظهار می دارد: روستاهایی 
که عمر طرح هادی آن ها بیشتر از 10 سال است حتماً باید مورد بازنگری قرار بگیرند.

مخاطبانگرامی!
در  را  خــود  نظــرات  لطفــاً 
خصوص این مطلب  به شماره 

300072305 پیامک کنید.
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